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Рассматривается место некоторых федеральных органов исполнительной власти в системе государственных органов. 

Особое внимание уделено администрации Президента Российской Федерации как органу государственной власти, ее 

целям и задачам, а также роли в построении вертикали власти. Рассматривается реализация исполнительной власти 

как на федеральном уровне, так и на уровне субъектов Российской Федерации. Кроме того, в данной статье уделяется 

внимание соотношению терминов «публичная власть» и «публичность власти».
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This article consider position of certain federal executive bodies in the system of State authority. One of the most important 

point of this article is positions of the Administration of the President of the Russian Federation. The aims and objectives of the 

public authority and the role in the process of constructing the hierarchy of power are considered. Also, the implementation of 

executive power is considered both at the federal level and at the regional level. Moreover, the difference between «public authority» 

and «publicity of state authorities» is viewed in this article.
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